
Sammanfattning av Ostrix Zoom-möte 30/4 2021: 
 
1. 
Med anledning av att det inkommit förfrågan till Ostrix styrelse gällande vad som krävs för att få det 
vetenskapliga arbetet godkänt, diskuteras vid mötet oklarheten kring detta. Skulle det vara bra om 
det finns en övergripande hållning från SOF? Borde SOF ha en ståndpunkt här?  
 
Kliniker och regioner i landet hanterar kraven för vetenskapliga arbetet inom ST olika.  
SoS kräver inte ett nytt arbete om det finns ett godkänt från svensk läkarutbildning. Många kliniker 
har dock kravet att arbetet ska vara publicerat. Utländska tidigare arbeten bedöms från fall till fall av 
SoS. 
 
Inom många regioner görs nytt vetenskapligt arbete men endel kliniker kräver inte ett nytt 
vetenskapligt arbete. 
 
Kajsa har fått frågan från studierektor i Blekinge.  
Cecilia ska lyfta frågan med utbildningskommittén.  
 
2. 
Den kirurgiska träningen för ST-läkarna påverkas under pandemin. Man har fått göra förändringar 
med kort varsel, problemet har lösts så gott det går på de olika klinikerna. Vid fördröjning av ST har 
det på en del sjukhus börjat diskuteras att få specialistlön med start då man enligt planen skulle varit 
färdig med ST. 
 
3. 
Preliminär planering av Ostrix mötet i Östersund, sept 2021: 
-Arbetet med handboken 
-Diskussion kring BT 
Anna är med och planerar mötet. 
 
4. 
Nästa styrelsemöte för Ostrix via Zoom måndag 7 juni kl 13 
 
 
Dagordning 7/6: 
Planera mer kring Ostrix mötet vid ortopedi-veckan Östersund 
Kom gärna med förslag/åsikter! 
 
 


